

主日崇拜程序

序 樂 Prelude		司琴 Pianist
頌 讚 Praise	114 擁戴主為王 Crown Him with Many Crowns 79 主愛超越 Love Devine, All Loves Excelling 313 來到神的面前 Come into His Presence	會眾 Congregation
禱 告 Prayer		領會 Liturgist
讀 經 Scripture	詩篇 27:1-6 Psalm 27:1-6	會眾 Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
信徒見證 Testimony	李曉明姊妹 Sister Xiaoming Li	鄭祿偉弟兄 Brother Luke Zheng
唱 詩 Praise	387 一生引導 All the Way My Savior Leads Me	會眾 Congregation
奉 獻 Offertory		Brian Shao, Ethan Yong Angela Wang, Ada Yong
報 告 Announcements		領會 Liturgist
彼此問安 Greetings		會眾 Congregation
三 一 頌 Doxology		會眾站立 Congregation
祝 禱 Benediction		卜現法牧師 Rev. Timothy Pu
阿 們 Amen		會眾站立 Congregation

本週事奉表 (2016年10月30日 10:00 AM)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	信徒見證 劉再生牧師 胡剛弟兄	Sunday School 成主 Adults	English: Bro. Joshua Liu Youth: Deacon Alan Yam 中文成主請參另表
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Sister Jean Nie	幼幼 Toddler	Sandy, Jojo Colley, Mary Lois Ling & Grace Lu
招待 Usher	Adam & Rachel Yi Lin & Surong Qin	兒主 Children	陳靄芬姊妹 周玉蘭姊妹
Power Point	張光睿弟兄	午餐 Lunch	葉玉卿姊妹
音控 Audio	Bro. Vincent Ho	11/4 (五)團契	彭燕明姊妹 馬雁姊妹
司獻 Offertory	Brian Shao, Ethan Yong Angela Wang, Ada Yong	Friday Snack	

報告事項

- 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
- 上主日有張凌姊妹(NRH, 陳齊聲弟兄妻子), 李璐女士(天津), 張弟兄、劉姊妹伉儷(加州)初次參加崇拜, 感謝主, 願主保守賜福。
- 週三(11/2)禱告會在教會舉行, 請參加。
- 週四(11/3)9:30 am姊妹會聚會在教會舉行, 請姊妹們參加。
- 週五(11/4)團契為《雅各書》查經, 同時間有青少年團契、兒童團契, 請參加。
- 下主日(11/6)日光節約終止, 時鐘回撥一小時, 主日崇拜準時開始。
- 本週請為以下五個家庭代禱——王念光弟兄家、王艷華姊妹家、古柏恩牧師家、任偉良執事家、何森泉執事家。
- 11/11(週五, 7:30 pm), 教會邀請「選民福音」Chosen People Ministry莫斯科宣教士Mira Gracheva蒞會分享俄羅斯猶太人福音事工, 務請全會眾代禱並參加。
- 感恩節音樂劇福音愛筵晚會將於11/19(週六)5:00pm舉行, 請代禱並邀友參加。(11/24-26感恩節週末無聚會)
- 阮凱文姊妹(前我教會執事)已完成英國Aberdeen大學聖經語文Ph.D., 11月底畢業後回台灣浸信會神學院任教, 感謝主, 請代禱。
- 12月教會事工——12/4 堂議會審決2017聖工預算; 12/11聖誕奉獻; 12/24(六, 5:30 pm)燭光崇拜; 12/30(五, 7:30 pm)年終禱告會, 12/31(六)不舉行跨年禱告會。
- 全齡主日學接續在主日崇拜後上課——* 中文成主課程如下表;
* 英文成主在R201; * 青少年主日學在2F Youth Hall, 請參加。
- 肢體關懷與代禱: ** 為身體欠安的肢體——沈苡緣姊妹、嚴生貴弟兄、卜現法牧師、陳萸姊妹令堂健康。 ** 為遠行肢體——卜牧師伉儷周三赴香港; 聶海約弟兄中國探親之旅; 何森泉執事伉儷波士頓探親; 胡李竹君姊妹在中國; 嚴生貴弟兄在Memphis; 馮蓓蒂姊妹、古柏恩牧師伉儷在台灣。 ** 為離家在外學子——劉明輝、劉丹輝、劉昂迪、姜波、黃羅曼、曼斯、邵博文、滕祖賢、胡逸之、葉灝華、葉靜云、周書政、姚嘉為、劉媛、楊歡、黃林格、汪貝貝、Jessica Mao之學校生活。

2016 9~12月 中文成主	研經 I (會堂): 陳慕全弟兄 《出埃及記 II》 迎新班(R105): 劉師母、林怡姊妹	研經 II (R202): 邵勇弟兄 《哥林多後書》 福音班 (R101): 劉再生牧師
-----------------------	--	--

Announcements

- Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
- Last Sunday Sis. Ling Zhang (NRH, Bro. Bryan Chen's wife), Ms. Lu Wang (Tianjin), Bro. Bob Zhang & Sis. Jenny Liu (California) came to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless them.
- Wednesday (11/2) Prayer Meeting, will be held at Church, please attend.
- Thursday (11/3) Women Group will meet at church, please attend.
- Friday (11/4) fellowship will be the Book of James Bible study at church, Youth and Children fellowship will be held at same time, please attend.

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一六年十月卅日 October 30, 2016



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

6. Next Sunday (11/6) is Daylight Saving End day, turn clock 1 hour backward, Sunday Worship will begin on time.
7. Please pray for five families this week: Bro. George Wang and family、Sis. Yanhua Wang and family、Rev. Dennis Krueger and family、Deacon Alan Yam and family、Deacon Ivan Ho and family.
8. 11/11 (Fri 7:30 pm), Sis. Mira Gracheva, the missionary of Chosen People Ministry in Moscow was invited to our church for sharing the Jewish Gospel ministry in Russia. Please pray for it and attend. (all congregation)
9. Thanksgiving Musical Gospel Love Feast will be held on Saturday, Nov 19th, 5:00 pm, please pray for it and invite friends to attend.
 ** No church event/meeting in 11/24-26 Thanksgiving weekend.
10. Sis. Karen Yuan (our church former deacon) has completed Biblical Language Ph.D. program of University of Aberdeen in UK. She will return and teach at Taiwan Baptist Theological Seminary, praise the Lord.
11. December ministries/events: 12/4, congregational meeting for 2017 budget approval; 12/11, Christmas Offering; 12/24 (Sat, 5:30 pm) Christmas Eve Candlelight Service; 12/30 (Fri, 7:30 pm) Year End Prayer Meeting. No new year eve prayer meeting on Dec 31.
12. All age Sunday Schools proceed after Worship: Chinese Adults refer to table; English Adults in R201; Youth at 2F youth hall. Please attend.
13. Intercessions: Pray for ** Physically weak: Sis. Irene Shen, Bro. Shenggui Yan, Rev. Timothy Pu, Sis. Lois Johnson's mother's health.
 ** People traveling: Rev. & Mrs. Put to HK (11/2); Bro. Haiyue Nie to China; Deacon & Mrs. Ivan Ho to Boston; Sis. Li Judy Hu in China; Bro. & Mrs. Yan in Memphis; Sis. Jessica Feng, Rev. & Mrs. Krueger in Taiwan.
 ** Students away from home: Zerubbabel, Daniel Liu, Ondy, Jack Jiang, Loumen & Mansi, Steven, Jason, Galen, Cecilia, Vivian Yeh, Adam, David Yao, Yuan Liu, Huan Yang, Rachel Huang, Annabel Wang, Jessica Mao.

上週統計 Last Week's Statistics (2016年10月23日)

主日崇拜 Sunday Worship	122人	姊妹會 Women Group	14人
禱告會 Prayer Meeting	15人	週五團契 Friday Fellowship	暫停
奉獻 General Offering \$1832; Building \$300; Mission \$100; MDK \$200; Meal \$3			

下週事奉 Next Week's Services (2016年11月6日)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School	English: Bro. Joshua Liu Youth: Deacon Alan Yam 中文成主請參另表
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄		
領會 Liturgist	葉衛平弟兄	成主 Adults	
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄	幼幼 Toddler	Sandy, Jojo
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 陸克己姊妹	兒主 Children	Colley, Chris, Mary Lois Ling & Grace Lu
招待 Usher	C.H & Grace Chernly Lois Chen & Jenny Yang	午餐 Lunch	Potluck
Power Point	張光睿弟兄	11/11 (五)團契	劉趙秀娟師母
音控 Audio	Bro. Vincent Ho	Friday Snack	李曉明姊妹 馮蓓蓓姊妹
司獻 Offertory	Michael Nie, Grace Wang Brian Shao, Kelsey Sun		

耶穌回答說：那起初造人的，是造男造女，

並且說：「因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。」...

... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female, and said, 'For this reason a man will leave his father and mother and be united to his wife, and the two will become one flesh.'

馬太福音 Matthew 19:4, 5

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180

<http://glorycbc.org>

glorycbc@hotmail.com

(817) 614-8956

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (H) (817) 400-8214